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Møtereferat 

Til stede: Randi Wenche Haugen, Solbjørg Pedersen, Øylov Cyvin, Hans Stenøien, Bernt 
Rundberget,  

Forfall: Arnfinn Rokne 
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SAK 9/20 Godkjenning referat fra møte 4.3.2020 
VEDTAK: Referatet er godkjent 
 
 
SAK 10/20 Mulig felles utstillingsprosjekt i samarbeid med Stiklestad Nasjonale 
Kultursenter (SNK) i kulturhuset «JAKOB» på Steinkjer juni 2023 
 
Bakgrunn for saken: 
Steinkjer kommune skal bygge nytt kulturhus på Steinkjer til hundreårsjubileet for maleren 
Jakob Weidemann som var født på Steinkjer, med planlagt åpning juni 2023. Kommunen 
ønsker at kulturhuset, som skal hete «JAKOB», kan vise en utstilling av kulturminner som 
sikrer en helhetlig formidling av Trøndelags historie. 
Utstillingen planlegges som et samarbeidsprosjekt mellom Stiklestad Nasjonale 
Kultursenter (SNK) og NTNU Vitenskapsmuseet og tenkes ferdigstilt til åpningen av 
Steinkjer Kulturhus i juni 2023. 
 
Orientering ved Bernt: 
- Første henvendelse om saken fra Egge museum i april 2019. 
- Mai 2019, innledende samtaler om mulige bidrag fra IAK og ambisjon om en felles 

workshop. 
- Workshop avholdt 28.11.2019 med arkeologifaglig fokus.   
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- Mars 2020, mottatt mail med reviderte tegninger over utstillingsarealet og spørsmål om 
sikring, som ble besvart av IAK. 

- Mars/april 2020, Reidar, Randi, Bernt og SNK har hatt møter om saken. 
- Mandat for arbeidet med et forprosjekt skal utarbeides. Forprosjektet skal ledes av SNK 

og være ferdig i oktober 2020. 
 

Fra diskusjonen i Fagrådet: 
- Spennende prosjekt. Hva kreves av Vitenskapsmuseet utover personalressurser? 
- Vi må forvente at SNK skaffer den nødvendige finansieringen og at Vitenskapsmuseets 

innsats er arbeidstimer. 
- Hva kan vår skoletjeneste evt. bidra med? Kan det være gjensidig utveksling av ideer, 

som kan komme begge institusjonene til gode? 
- Kan det oppstå «konflikt», så SNK vil låne de gjenstandene vi vil vise i våre nye 

hovedutstillinger? 
- Utstillingen i kulturhuset vil primært handle om eldre jernalder.  
- Omfanget av denne utstillingen vil være helt avhengig av hvilke økonomiske ressurser 

SNK klarer å skaffe. 
- Neste skritt må være at det lages en ordentlig prosjektorganisasjon som får et tydelig 

mandat. 

VEDTAK: 
Fagrådet synes dette er et spennende og relevant prosjekt for Vitenskapsmuseet å 
involvere seg i. Fagrådet tilslutter seg at det etableres et forprosjekt som skal lede frem til 
et egentlig prosjekt og en realisering av en utstilling med åpning i 2023. 
 
 
SAK 11/20 Kalvskinnet-lauget og status for arbeidet med en «Viking og 
Middelalderutstilling 
 
Reidar Andersen orienterer om status: 
- Samarbeid med Eigil U. Rian, Sensum Experience. 
- Ambisjonen er å samle 6 mill. NOK gjennom konseptet «Kalvskinnet-lauget». 
- Sensum Experience skal nå lage et attraktivt salgsdokument som har til formål å 

etablere kontakt med selskaper i Trøndelags-regionen.  
- Det skal etableres samarbeidsavtaler med selskapene som vil være med til å fortelle 

«Trøndelags-historien» og bidra økonomisk til etablering av et vikingtids- og 
middelaldermuseum. 

- Konseptet og salgsdokumentet skal være ferdig i løpet av mai 2020. 
 

Fra diskusjonen i Fagrådet: 
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- Kan vi risikere at selskapene vil ønske å påvirke hvilke historier vi vil fortelle, altså 
påvirke den faglige delen? 

- Erfaring fra andre, liknende prosjekt er at vi ikke behøver å frykte at selskapene vil 
«pirke» i det faglige. 

- Når konseptet/salgsdokumentet er klar må det presenteres for Fagrådet. 
- Fint hvis dette kan generere økt interesse for Vitenskapsmuseet. 

 
SAK 12/20 Eventuelt 
Aftenposten hadde 7.4.2020 et innlegg om museenes samfunnsansvar. Her ble det 
argumentert for at museene nå har en gylden sjansen for å styrke deres digitale formidling. 
 
Hans spør om Vitenskapsmuseet har en plan for å styrke den digitale formidlingen under 
korona-krisen? 
 
Randi foreslår å nedsette en hurtigarbeidende komité som skal se på mulighetene for en 
økt digital formidling. Hun kontakter relevante ansatte. 
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